活動紀要

EVENTS AND ACTIVITIES

2015.06.25

監管局於上環區舉辦從業員「聚焦小組」會議,與從業員就執業的情況交流意見。

The EAA organises a focus group meeting with licensees at Sheung Wan and exchanges views with the attending licensees on their practice.



2015.07.16

監管局接待來自青海省工商行政管理局的 代表團,向他們介紹監管局的主要職能及 監管工作。規管及法律總監劉淑棻女士代 表監管局致送紀念品予代表團。



The EAA receives a delegation from the Qinghai Province Administration for Industry to introduce the key functions and the regulatory work of the EAA. Ms Eva Lau, Director of Regulatory Affairs and General Counsel of the EAA, presents a souvenir to the delegation on behalf of the EAA.

活動紀要 EVENTS AND ACTIVITIES



40 地產代理監管局

監管局接待由法律教育基金有限公司舉辦的學生交流團,包括52名來自香港及內地多間大學的法律系師生。一眾學生對本局的監管機制甚感興趣,並於問答環節中踴躍發問。



The EAA receives a student delegation organised by the Legal Education Fund Limited and comprises 52 law students and teachers from various universities in the Mainland and Hong Kong. The students show great interest in the regulatory system of the EAA and ask a lot of in-depth questions during the Q&A session.

2015.08.05 - 2015.08.06

監管局參加了由 Recruit 雜誌舉辦、位於油塘大本型商場的「Recruit招聘進修博覽」。場內除播放監管局機構短片及一系列消費者教育短片外,也有不同刊物供公眾取閱。監管局機構傳訊經理鄭麗珊女士也向在場市民介紹監管局工作及地產代理行業的入行門檻。



The EAA participates in the recruitment expo organised by *Recruit* magazine at Domain Mall in Yau Tong. Corporate video and consumer education videos are showcased, and various publications are available for collection. Ms Anissa Cheng, Corporate Communications Manager of the EAA, also delivers a talk on the work of the EAA and how to enter the estate agency trade.